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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 26 november 2020, ingekomen op 26 november 2020, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. In regionale afspraken zijn een beperkt aantal locaties vastgelegd waar de 
uitbreiding of vestiging van nieuwe (X)XL-logistiek mogelijk zal zijn 
(clusteringsbeleid)." 
a. Om welke vastgelegde locaties gaat het exact? 
Antwoord: Deze zijn benoemd in de memo over Provinciaal beleid en 

regionale samenwerking bij (X)XL-logistiek. Deze is reeds in uw bezit en onder 

6.4.2 van de Agendavergadering van 16 november terug te vinden via: 

https://www.brabant.nl/bestuur/provinciale-staten/statenstukken/av/20201116 

 

b. Welke definitie hanteert het college t.a.v. het begrip 'selectief'? 
Antwoord: Het gaat niet om het hanteren van een definitie, maar om het 

toepassen van een beoordelings- of afwegingskader in de context van een 

locatie. 

 

2. Volgens de notitie komt volgens het college de uitwerking en verankering 
van selectief beleid neer op 3 zaken, waaronder "Aanscherping regionale 
afspraken t.a.v. (X)XL Logistiek."  
 
a. Wat omvat deze 'aanscherping' concreet? 
Antwoord: Deze aanscherping staat beschreven in de aanpak Werklocaties 

2020-2023 (p.8) en de Statenmededeling aanpak werklocaties 2020-2023. 

https://www.brabant.nl/bestuur/provinciale-staten/statenstukken/av/20201116
https://www.brabant.nl/bestuur/provinciale-staten/statenstukken/ps-dossier/dossier-werklocaties/download?qvi=1343580
https://www.brabant.nl/bestuur/provinciale-staten/statenstukken/ps-dossier/dossier-werklocaties/download?qvi=1343580
https://www.brabant.nl/bestuur/provinciale-staten/statenstukken/ps-dossier/dossier-werklocaties/download?qvi=1343577
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We zijn selectiever (eindgebruiker in beeld) en zetten de aanpak, die we in 

de afgelopen periode met andere overheden en bedrijven hebben 

ontwikkeld, verder aan. Zittende bedrijven met lokale en regionale binding 

die extra ruimte nodig hebben willen we zoveel mogelijk faciliteren. 

Tegelijkertijd verwachten we ook wat van bedrijven (zeker van nieuwe 

spelers). Wat kan het bedrijf betekenen voor Brabant? (regionale 

meerwaarde). Hoe draagt het bij aan belangrijke maatschappelijke opgaven, 

zoals werkgelegenheid, digitalisering, de energietransitie, de arbeidsmarkt, 

huisvesting van arbeidsmigranten. 

 

b. Welke regionale afspraken betreft het precies die zijn aangescherpt? 
Antwoord: Het betreft de regionale afspraken die we met de regio’s maken 
over Bedrijventerreinen. Onze beleidsinzet is om deze aan te scherpen 

conform bovenstaande. In de regionale afspraken in West-Brabant is dit 

bijvoorbeeld al gebeurd. 

 

c. Concreet hoe ziet de 'aanscherping' uit? 

Antwoord: Concreet gaat dit om regionale afspraken maken over (nieuwe 

locatie) ontwikkelingen op basis van regionale meerwaarde waaronder zon op 

dak, opgave energietransitie en huisvesting arbeidsmigranten. 

 

3. Al in 2016 is op initiatief van de provincie een bovenregionaal 
afstemmingstraject gestart met alle logistieke gemeenten in Brabant, MCA 
Brabant en andere (logistieke) experts (o.a. Logistieke Agenda Brabant, Stec 
Groep en Hekkelman Advocaten). 

 
a. Wie of wat is "Logistieke Agenda Brabant"?  
Antwoord: Onder de noemer van Logistieke Agenda Brabant werkten, onder 

leiding van de logistieke sector, partijen waaronder de provincie, regionale 

overheden, logistieke ondernemers, intermediairs en overheidsinstellingen via 

een groot aantal programmalijnen samen om de koppositie van Brabant t.a.v. 

de Logistiek te behouden. 

  

b. Welke rol speelt Hekkelman Advocaten precies? 
Antwoord: Een adviesrol. De visie bovenregionale afstemming zeer 

grootschalige logistiek is in samenwerking met Stec groep en Hekkelman 

Advocaten tot stand gekomen. 

  
c. Graag ontvangt de PVV álle documenten vanaf de start in 2016 van het 
genoemde bovenregionaal afstemmingstraject, inclusief alle communicatie en 
correspondentie, verslagen notitie etc etc. 
Antwoord: Wij vatten deze vraag op als informatieverzoek. Het verzoek is 

echter zo ruim gesteld dat we graag in gesprek gaan over de vraag achter 

deze vraag en welke informatie u specifiek zoekt. Hierover gaat de 

provinciesecretaris een gesprek met u aan. 
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4. "Aanleiding hiervoor was de forse geprognosticeerde ruimtevraag naar 
(zeer) grootschalige logistiek en de nog grotere planomvang die in 
voorbereiding was bij logistieke gemeenten."  

 
a. Graag ontvangt de PVV álle documenten inclusief concepten, afstemming, 
communicatie, correspondentie, onderliggende rapporten etc. etc. omtrent 
deze geprognosticeerde ruimtevraag. 
Antwoord: Wij vatten deze vraag op als informatieverzoek. Het verzoek is 

echter zo ruim gesteld dat we graag in gesprek gaan over de vraag achter 

deze vraag en welke informatie u specifiek zoekt. Hierover gaat de 

provinciesecretaris een gesprek met u aan. 
 
5. "Resultaat van de bovenregionale afstemming was overeenstemming over 
een beperkt aantal locaties waar de uitbreidingsvraag van (X)XL-logistiek in 
Brabant geaccommodeerd kan worden (clusteringsbeleid). Bovendien is 
afgesproken om deze locaties vraaggericht te gaan ontwikkelen."  

 
a. Exact wanneer zijn de afspraken over de locaties tot stand gekomen? 
Antwoord: De visie bovenregionale afstemming zeer grootschalige logistiek is 

tot stand gekomen in juni 2016. Daaropvolgend zijn de uitgangspunten uit 

deze visie in regionale afspraken verankerd in 2016/17. 

  
b. Exact in welke planfasen bevonden zich op dat moment van die afspraken 
alle van de in de notitie genoemde 8 plannen? 
Antwoord: Bij het tot stand komen van de visie zeer grootschalige logistiek 

betrof dit in planologische zin in (bijna) alle gevallen zachte plannen, die bij 

elkaar opgeteld zouden zorgen voor een forse toename van het aanbod. 

  
c. Welke definitie hanteert het college voor het begrip 'vraaggericht 
ontwikkelen'? 
Antwoord: Wij hanteren geen definitie, maar uitgangspunten. Uitgangspunt bij 

vraaggericht ontwikkelen is dat er pas ontwikkeld kan worden als er een of 

meer concrete eindgebruikers in beeld zijn, de concrete marktvraag is 

aangetoond en de prognoses laten zien dat er vraag is. Dit vereist een andere 

manier van werken en denken dan aanbodgericht ontwikkelen van zowel de 

overheden als ondernemers. Als een bedrijf een kavel nodig heeft, verleent de 

gemeente maatwerk door aansluitend aan bedrijventerrein of bebouwing een 

kavel te ontwikkelen. 

 

d. Op basis van welke criteria is er groen licht voor ontwikkelen? 
Antwoord: In elke regio is een werkwijze vastgelegd hoe wordt omgegaan met 

huisvestings- en programmeringsvraagstukken. Zie hiervoor de actuele 

regionale afspraken. 
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e. Op welke wijze stelt het college vast dat er sprake is van 'vraag'? 
Zie onder c en d. 

 

f. Welke exacte afspraken zijn gemaakt over 'het principe dat deze locaties 
vraaggericht ontwikkeld gaan worden'? 
Antwoord: De afspraak dat deze locaties vraaggericht (door) ontwikkeld zullen 

worden.  

 
6. "Hierbij gaat het veelal om uitbreidingen van bestaande bedrijventerreinen, 
waarbij een vraaggerichte ontwikkeling goed mogelijk is", stelt het college 
t.a.v. de locaties. Bij 3 van de 8 planlocaties is echter sprake van nieuwe 
locaties, waarvoor dan tevens natuur opgeofferd wordt.  
Hierover stelt het college: "Uitzondering zijn een beperkt aantal 
greenfieldontwikkelingen (LPM, Wijkevoort en Heesch-West), waarbij voor de 
uitvoerbaarheid van het bestemmingsplan een zekere plancapaciteit nodig is. 
Deze locaties worden (daarna) ook vraaggericht 
doorontwikkeld. Voor de ontwikkeling van de genoemde locaties zijn soms ook 
nog specifieke(re) afspraken gemaakt. Zo is voor LPM afgesproken dat deze 
locatie ontwikkeld wordt voor VAL/VAS-bedrijven (Value Added 
Logistics/Services) groter dan 5 ha. Diverse andere terreinen worden niet 
alleen ontwikkeld voor logistiek, maar ook voor (maak)industrie." 
 
a. Kan het college uitleggen waarom de uitvoerbaarheid van het 
bestemmingsplan een zekere plancapaciteit vergt? Graag heldere en ter zake 
toelichting. 
Antwoord: Er is volume nodig voor een zelfstandig functionerend 

bedrijventerrein, infrastructurele voorzieningen te kunnen borgen en vanuit een 

goede ruimtelijke ordening. 

 

b. Kan het college de exacte criteria geven van de definiëring van 
'vraaggericht' en 'aanbodgericht' die het college hanteert? 
Antwoord: Nee. We hanteren geen criteria, we maken regionale afspraken 

over een werkwijze om vraaggericht bedrijventerreinen te ontwikkelen, waarbij 

we overaanbod willen voorkomen. 

 

c. Kan het college duidelijk maken op basis van welke van die criteria de 8 
grootschalige trajecten al dan niet (initieel en/of in een latere fase van 
(door)ontwikkeling) onder het overeengekomen beleid van vraaggericht 
ontwikkelen vallen? 
 Antwoord: Nee, zie antwoord onder 5b 
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d. Is het college net als de PVV van mening dat indien 3 van de 8 
grootschalige trajecten in beginsel niet vraaggericht worden ontwikkeld, 
'vraaggerichte programmering' daarmee een wassen neus is? Zo nee, waarom 
niet? 
Antwoord: Nee. Omdat met de afspraken die zijn gemaakt over vraaggericht 

ontwikkelen in combinatie met bovengenoemde specifieke uitzonderingen, het 

planaanbod beter in evenwicht is gebracht met de vraag naar zeer 

grootschalige logistieke kavels.  

 

 

 

Overeenkomstig het door Gedeputeerde  

Staten van Noord-Brabant genomen besluit, 

namens deze, 

 
 

H.B.W. van den Berg, 

programmamanager Wonen en Leefomgeving 

 

(In verband met de corona-maatregelen is deze brief, na vaststelling door het college, digitaal door 

de verantwoordelijk programmamanager ondertekend) 

 
 

 


